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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 5  

van woensdag 24 april 2013om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Van Heupen Nic - voorzitter 
Meeus Paul, Debondt Luc, Der Kinderen Annemie, Van de Poel Katrien, De Wilde Tine, Van Damme Marc, de Jong 
Vera, Roes Peter, Vermeijen Danny, Gladiné Pierre - raadsleden 
Segers Peter, Mathé Pascale, Op de Beeck Luc - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:  
 
Waren eveneens aanwezig 
John Guedon en Luc Hermans – raadsleden, 
Dorien Stammen – directeur basisschool, 
Bob Raets – preventieambtenaar, 
Peter Anaf – dienst Welzijn, 
Leen Van den Putte – dienst Welzijn, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
SBT Scholengemeenschap De Schakel - directeur coördinatie (Dirco) 
Sinds 1 september 2003 vormt de Stedelijke Basisschool Turnhout een Scholengemeenschap met de stedelijke 
lagere/basisscholen van de gemeenten Merksplas, Rijkevorsel en Vosselaar. 
Voor de coördinatie en opvolging van de taken die deze samenwerking met zich meebrengen, stelt het 
beheercomité voor vanaf het schooljaar 2013-2014 ‘officieel’ een halftijds directeur coördinatie aan te stellen en 
hiervoor 60 stimuli-punten te putten uit de jaarlijk toegekende puntenenveloppe aan de SG ter ondersteuning van 
de werking ervan. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dorien Stannen toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné vraagt welke taken de dirco heeft. 

Het gaat voornamelijk om ondersteuning van de directeurs, de zorgcoördinatoren alsook over 
personeelszaken. 

 
Kennisname van de verslagen van de onderwijsinspectie van januari ll (Basisschool) 
De Stedelijke Basisschool Turnhout, Haagbeemdenplantsoen 95 te Turnhout werd op 8, 9, 10 en 11 januari 2013 
doorgelicht door de onderwijsinspectie van het Vlaams Ministerie van Onderwijs en Vorming. 
Een doorlichting bestaat uit drie fasen: het vooronderzoek, het doorlichtingsbezoek en het doorlichtingsverslag. 
Tijdens het vooronderzoek bekijkt het inspectieteam de gehele school aan de hand van het CIPO-referentiekader. 
Het vooronderzoek wordt afgesloten met een doorlichtingsfocus: een selectie van te onderzoeken aspecten tijdens 
het doorlichtingsbezoek. 
Tijdens het doorlichtingsbezoek voert de onderwijsinspectie het onderzoek uit aan de hand van observaties, 
gesprekken en analyse van documenten. 
Het doorlichtingsverslag beschrijft het resultaat van de doorlichting en bevat een advies over de verdere erkenning  
De controle van de erkenningsvoorwaarden betreffende de bewoonbaarheid, veiligheid en hygiëne van de 
instelling vindt gelijktijdig met de doorlichting plaats. Deze controle resulteert in een afzonderlijk verslag.  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dorien Stannen toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné vraagt hoe de vastgestelde tekorten met betrekking tot de bewoonbaarheid, veiligheid en hygiëne 
zullen opgelost worden. 

Dit zal gebeuren via Facility Management die hiervoor een planning zal opstellen. 
Het verslag vermeldt eveneens de goede zaken. 
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Pierre Gladiné wil ook weten hoe het staat met de brandpreventie. 
Twee maal per jaar wordt er een brandevacuatie-oefening gehouden in de school. 

Katrien Van de Poel vraagt tegen wanneer alle tekorten zullen weggewerkt worden. 
Dit zal alleszins gebeuren voor 2016. 

Pierre Gladiné vraagt of de raadsleden het verslag kunnen krijgen. 
Het verslag zal gevoegd worden als bijlage bij dit verslag. 
Doorlichtingsverslagen (vanaf 2007)  kunnen ook geraadpleegd worden op 
www.ond.vlaanderen.be/doorlichtingsverslagen 

 
Reglement stedelijke adviesraad voor lokaal overleg kinderopvang 
De gemeenteraad richt een gemeentelijke adviesraad op voor het lokaal overleg kinderopvang en stelt de 
voorwaarden vast.  
Leen Van de Putte schetst eerst in grote lijnen de nieuwe aanpak in verband met adviesraden en participatieraden. 
Luc Hermans is van mening dat dit voor problemen gaat zorgen. Hij vindt het niet correct dat politici mee mogen 
stemmen. 
Schepen Peter Segers deelt deze mening niet helemaal. Hij geeft kort weer hoe dit alles tot stand is gekomen: het 
college is er van uit gegaan om enkel de decretaal verplichte raden als adviesraad te installeren. De andere raden 
worden als particiatieraad geïnstalleerd. Eén van de voornaamste redenen was dat een adviesraad verplicht 2/3 en 
1/3 aan m/v-leden moet hebben wat in de praktijk soms moeilijk lag. Voor de participatieraden komt er een 
engagement  (reglement) zodat ze gelijkwaardig worden met  de adviesraden. Dit alles is tot stand gekomen in 
samenspraak met de voorzitters van de raden. 
Paul Meeus stelt vast dat zowel een adviesraad als een participatieraad adviserend en niet bindende adviezen 
verstrekt. Hij vraagt zich af waarom er dan een verschil wordt gemaakt. 
Schepen Peter Segers verduidelijkt dat  de verplichting 2/3 en 1/3 een grondige reden was maar ook de 
personeelsondersteuning en het feit dat er vroeger geen gelijkheid was tussen de verschillende raden. Hij kan zich 
wel vinden in de vraag van Luc Hermans om te vermelden dat politici geen stemrecht hebben. 
Paul Meeus kan hier ook mee akkoord gaan. 
Aan de diensten zal opdracht gegeven worden om dit aan te passen. 
Luc Debondt vraagt of er raden zullen afgeschaft worden. 

Schepen Peter Segers deelt mee dat, wat deze commissie betreft, er geen zullen afgeschaft worden. Hij 
kent niet de details voor de andere commissies maar gaat er van uit dat ook daar er zo goed als geen raad 
zal afgeschaft worden. 

Luc Debonst vraagt of de oude raden blijven bestaan. 
De milieuraad is al opnieuw samengesteld. De anderen blijven bestaan tot de gemeenteraad deze zal 
her-samenstellen. Wettelijk dinet dit te gebeuren binnen de 6 maand na het aantreden van een nieuwe 
gemeenteraad. 

Vanuit de pers wordt de vraag gesteld waar de agenda en de verslagen van al deze raden zullen te vinden zijn. In 
het verleden was dit nogal eens een probleem. 

Dit zou bijvoorbeeld kunnen op de stadswebsite. De vraag zal alleszins meegenomen worden. 
Luc Hermans verwijst naar artikel 4 waarin staat vermeld dat advies zal gegeven worden binnen de zes weken. Hij 
vindt deze termijn wel vrij kort in bepaalde gevallen. 

Dit is een wettelijke termijn waar niets kan aan gewijzigd worden. 
Luc Hermans verwijst ook naar artikel 7 “ondersteuning” en vraagt hoever men daarin wil gaan. Hij verwijst naar het 
verleden waar wel grote verschillen konden vastgesteld worden tussen de raden. Hij vraagt toch een kleine 
omschrijving over deze ondersteuning en liedfst voor elke raad een zelfde ondersteuning. 
Luc Hermans vraagt om in artikel 8 duidelijk op te nemen onder  “waarnemers” de  raadsleden alsook te 
vermeldenn dat ze geen stemrecht hebben. Hij vraagt ook te overwegen om eventueel de waarnemers bij een 
stemming buiten te gaan. 
Luc Hermans vraagt eveneens om artikel 10 “duur van het lidmaatschap” in alle raden op elkaar af te stemmen. Hij 
verwijst naar “afwezigheden” die bij de ene raad hier staan opgenomen en bij een andere raad niet. 
Luc Hermans verwijst ook aar artikel 11 “structuur” en meer bepaald naar de Raad van Bestuur die in elke raad niet  
het zelfde is. 
Paul Meeus is van mening dat een Raad van Bestuur eerder de neiging heeft om de zaken naar zich toe te trekken. 
Hij stelt voor om dit beter te schrappen zodat alle leden zich meer betrokken voelen. 
Tine De Wilde heeft het hier moeilijk mee. Volgens haar is een Raad van Bestuur in bepaalde gevallen wel zeer 
zinvol. 
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Paul Meeus meent dat zonder een Raad van Bestuur er toch een goede werking kan zijn. 
Schepen Peter Segers deelt mee dat dit alles aan de raden zelf werd gevraagd en er ook gekeken werd naar de 
eigenheid van de raden. Soms zijn het vrijwilligers, soms professionals of een combinatie er van. 
Luc Hermans vraagt om de reglementen toch beter op elkaar af te stemmen en te trachten ze op één lijn te 
brengen. 
Paul Meeus stelt voor om in het reglement te zetten dat een Raad van Bestuur kan opgericht worden. Hij stelt 
tevens voor om er bij te noteren dat wanneer men een Raad van Bestuur opricht  deze dan ook moet voldoen aan 
een aantal regels  en deze dan ook omschrijven. 
Hij stelt voor om in de reglementen in dezelfde zin aan te passen wat betreft de ondersteuning. 
Een dergelijke oplossing schetst volgens Paul Meeus een kader waarin kan gewerkt worden en dus voor elke raad 
dezelfde is met “mogelijkheid tot”. 
Schepen Peter Segers kan hiermee akkoord gaan en deelt mee dat deze aanpassingen aan de diensten zal 
meegedeeld worden. Schepen Peter Segers waarschuwt dat de teksten die op de raad zullen voorgelegd worden 
er dus enigszins anders zullen uit zien dan deze die nu voorliggen. De wijzigingen zullen voor de raad nog per mail 
aan alle raadsleden toegezonden worden. 
 
Stedelijke adviesraad voor ontwikkelingssamenwerking - nieuwe statuten 
De gemeenteraad richt een gemeentelijke adviesraad op voor ontwikkelingssamenwerking en stelt de 
voorwaarden vast. In het kader van een open kijk op de wereld wordt deze adviesraad verder de Mondiale Raad 
genoemd. 
Zie zelfde opmerkingen onder vorig punt. 
 
Fair Trade gemeente - herbevestiging 
Stad Turnhout is sinds november 2006 Fair Trade Gemeente.  
Als gevolg van de nieuwe legislatuur wordt vanuit de campagne Fairtradegemeenten aan de bestaande Fair Trade 
Gemeenten gevraagd om hun engagement inzake eerlijke handel te herbevestigen.   
Ook stadsregionaal wordt momenteel rond eerlijke handel gewerkt. De gemeenteraad keurt de 
engagementsverklaring rond de samenwerking tussen de 4 gemeenten van de stadsregio (Turnhout, 
Oud-Turnhout, Beerse en Vosselaar) met betrekking tot de campagne Fairtradegemeente goed.  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Leen Van den Putte toelichting bij dit punt. 
Luc Hermans vraagt of er ook aandacht wordt besteed aan plaatselijke producten. 

Dit is inderdaad ook voorzien als criterium. 
Tine De Wilde is het volkomen eens met de aandacht voor plaatselijke producten.  
Ook Danny Vermeijen is die mening toegedaan en stelt voor om dit alleszins duidelijker naar voor te brengen en 
beter te benadrukken. 
Danny Vermeijen vraagt of deze producten via de wereldwinkel aangekocht worden. 

Dit is niet noodzakelijk wel moeten ze voldoen aan het keurmerk Fair Trade. 
 
Resultaten van de veiligheidsbevraging bij de Turnhoutse winkeliers 
In de periode januari-februari 2013 peilde de preventiedienst bij de Turnhoutse winkeliers via een schriftelijke 
bevraging naar de onveiligheidsgevoelens, de problematiek van winkeldiefstal, oplichting, inbraak, beroving, 
roofoverval of ramkraak, bedreiging of intimidatie en vernieling. De samenwerking met het BIN-Z voor winkeliers 
(het winkelinformatienetwerk) werd eveneens bevraagd.  
In totaal werden door onze gemeenschapswachten 292 enquêtes ter plaatse bij de winkeliers  afgegeven en 
nadien weer opgehaald. In totaal kwamen 173 ingevulde en bruikbare formulieren terug bij de preventiedienst.  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Bob Raets toelichting bij dit punt. 
Marc Van Damme verwijst naar de beveiliging en vraagt of dit op eigen initiatief is van de winkelier. 

Dit is inderdaad op initiatief van de winkelier maar de preventiedienst geeft wel advies. 
Luc Hermans verwijst naar de uitspraak van Bob Raets die stelde dat de provinciale server niet meer voldoet om 
binnen redelijke termijn de sms’en te verzenden. Luc Hermans vraagt of het niet beter is hiervoor een plaatselijke 
server te installeren. 

Dit zal nagevraagd worden of dit technisch kan. 
Tine De Wilde vraagt over hoeveel sms’en het gaat per jaar. 

Dit varieert tussen de 60 en de 100. 
Ze vraagt zich af of een eigen server hiervoor wel nodig is. 
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Punten agenda gemeenteraad 
Er worden geen extra punten aangebracht die tijdens de vorige punten niet werden behandeld. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering Commissie 5Vergadering Commissie 5

woensdagwoensdag

24 april 201324 april 2013

Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- SBT Scholengemeenschap De Schakel – directeur 

coördinatie

- Kennisname verslagen onderwijsinspectie basisschool

- Stedelijke adviesraad lokaal overleg kinderopvang

- Stedelijke adviesraad ontwikkelingssamenwerking

- Fair Trade gemeente – herbevestiging

- Resultaten veiligheidsbevraging Turnhoutse winkeliers

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Scholengemeenschap “De Schakel”

• Aanstelling van een halftijds coördinerend directeur door 

de gemeente Vosselaar.

• Het akkoord wordt gevraagd van de gemeentebesturen:

- Rijkevorsel

- Merksplas

- Vosselaar

- Turnhout

De schooldoorlichting

• De inspectie constateerde “kwaliteitsvol onderwijs”.

• De school voldoet aan de erkenningsvoorwaarden en 

onderwijsdoelen.

• De school kreeg hiervoor een “gunstig” advies voor 

zowel het kleuter- als het lager onderwijs.

De controle van bewoonbaarheid, veiligheid en hygiëne:

• De school kreeg hiervoor een “gunstig beperkt in de tijd” 

voor de erkenningsvoorwaarden.

• Het bestuur moet vanaf 1 januari 2016 kunnen aantonen 

dat er voldoende geremedieerd werd om de tekorten 

volgens de vooropgestelde termijnen weg te werken.

De schooldoorlichting
Relevante aspecten die de school 

moet verbeteren:

Voor iedere vestiging:

• Rondgangsverslagen

• Brandpreventieverslagen

• Keuringsverslagen van installaties
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• Waarom nieuw reglement?

• Structuur verschillende adviesraden  is gelijkvormig  - inhoud is 

verschillend

• Toelichting nieuw reglement: overlopen verschillende artikels 

reglement

Reglement stedelijke adviesraad voor 

lokaal overleg kinderopvang

• Toelichting nieuw reglement: overlopen verschillende 

artikels reglement

Reglement stedelijke adviesraad voor 

ontwikkelingssamenwerking

Fair Trade Gemeente

Engagement Fair Trade 

Gemeente – herbevestiging 

Art 1. Er principieel mee in te stemmen dat in het 

kader van een duurzaam beleid (op sociaal, 

ecologisch en economisch vlak), bij de aankoop van 

producten aandacht zal besteed worden aan de prijs 

die de producenten in ontwikkelingslanden voor hun 

product krijgen en aan hun arbeidsomstandigheden. 

De Stad zal minstens 2 fair trade producten blijven 

aanbieden aan haar ambtenaren en bezoekers. 

Engagement Fair Trade Gemeente 

herbevestiging 

Art. 2. In haar interne en externe communicatie 

aandacht te besteden aan haar duurzaam 

aankoopbeleid zodat ze op die manier haar 

informatie- en sensibilisatieopdracht uitvoert. 

Art. 3. De deelname aan en ondersteuning van de 

Turnhoutse fair trade trekkersgroep  te bestendigen, 

ter bevordering van het verder uitrollen van de 

campagne FairTradeGemeente in de gemeente. 

Engagement Fair Trade Gemeente 

herbevestiging 

Art. 4. Er principieel mee in te stemmen dat het 

ontwikkelingskader dat de Millenniumdoelstellingen 

in 2015 waarschijnlijk zal vervangen minimaal de 

volgende elementen bevat:  

- Het respecteren van mensenrechten

- Beleidscoherentie op vlak van ontwikkeling

- De erkenning dat een handelsbeleid een middel 

is om tot ontwikkeling te komen 

- De erkenning dat heel wat cross-stakeholder 

partnerschappen een grote meerwaarde zijn voor 

duurzame ontwikkeling, waaronder de principes van 

fair trade

Engagement Fair Trade Gemeente 

herbevestiging 
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Art. 5. De samenwerking tussen de 4 gemeenten van 

de stadsregio (Turnhout, Oud-Turnhout, Beerse en 

Vosselaar) met betrekking tot de campagne 

Fairtradegemeente te bevestigen zodat het bestaan 

van een Fair Trade Stadsregio kan bestendigd 

worden. 

Engagement Fair Trade Gemeente 

herbevestiging 

Fair Trade Gemeente

Engagement fair trade stadsregio 

Waarom een samenwerking tussen de 4

gemeenten?

- Sinds oktober 2011: 4 gemeenten van de stadsregio en 

hun fair trade trekkersgroepen regelmatig contact met 

elkaar. 

- Draagvlak eerlijke handel vergroten 

- Delen kosten 

- persaandacht

Engagement Fair Trade Stadsregio

Wat houdt de samenwerking in? 

- Overlegmomenten met vertegenwoordigers uit de 

trekkersgroepen van de 4 gemeenten en de 

ambtenaren duurzaamheid en/of 

noordzuidambtenaren: een 5-tal keer per jaar

- Gezamenlijke activiteiten

Engagement Fair Trade Stadsregio

Wie maakt deel uit van deze bijeenkomsten/

samenwerking?

- Iedereen uit de 4 gemeenten die deel uitmaakt van de 

lokale fair trade trekkersgroepen en ambtenaren 

duurzaamheid en/of noordzuidambtenaren  

- Ook schepenen ontwikkelingssamenwerking en/of 

schepenen milieu/duurzaamheid zijn van harte welkom 

op de bijeenkomsten

Engagement Fair Trade Stadsregio

Hoe ziet de taakverdeling eruit?

- Van elke gemeente wordt inbreng  verwacht, zowel 

inhoudelijke input als financiële bijdrage, wanneer er 

een gezamenlijk project wordt uitgewerkt

- De aanwezigheid van minstens één vertegenwoordiger 

uit elke gemeente op de 2 maandelijkse bijeenkomsten

- Het verslag van de bijeenkomsten wordt afwisselend 

opgemaakt door een vertegenwoordiger uit één van 

de gemeenten

Engagement Fair Trade Stadsregio
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Veiligheidsbevraging 

Turnhoutse winkeliers 

1. het Winkelinformatienetwerk 

2. De veiligheidsbevraging 2013

1. B.I.N. voor winkeliers (omzendbrief 10/12/2010) 

• Wat ?  
samenwerkingsverband tussen burgers en politie met als doel 
informatie uit te wisselen volgens een vooraf uitgewerkt 
communicatieplan 

• Wat niet ?
geen organisatie die patrouilles of andere politietaken op 
zich neemt 

• Doelstellingen : 

- veiligheidsgevoel verhogen 

- bevorderen van de sociale controle (niet louter criminaliteit)

- voorkomen van winkelcriminaliteit

- sensibiliseren over preventie (vb. afbraak cilinder)

20

B.I.N. : basisvoorwaarden

• Blijvend draagvlak bij burgers (BIN) of winkeliers (WIN)

• Charter : overeenkomst en communicatieplan(welke soort 

berichten, procedure, ..), 

• W.I.N.-coördinator =preventiedienst 

• Gemandateerde politiebeambte = aanspreekpunt politie 

• B.I.N.-leden: - vrijwilligers (zonder bijzondere rechten)

nemen kennis van het huishoudelijk reglement 

• Stuurgroep W.I.N. Turnhout: lokale politie (officier lokale 

politiepost, officier interventieploegen, diensthoofd 101), 

UNIZO, coördinator gemeenschapswachten en 

preventiedienst.

• Opgestart  op 1 februari 2001 

• Vandaag : 292 aangesloten winkeliers
21

Concrete werkwijze van het 

Winkelinformatienetwerk 

• Winkeldiefstal of verdacht gedrag : winkelier belt politie 
(101) en geeft een persoonsbeschrijving

• Politiedienst stuurt  ingesproken boodschap via telefoon  
naar aangesloten winkeliers

• Ingesproken boodschap wordt één keer herhaald tenzij 
winkelier bevestigt dat hij boodschap heeft gehoord 
(toets 2)

Concrete werking  W.I.N

- filter

winkelier 1 winkelier 2 winkelier 3 winkelier 4

Politie

101

Winkelier

-belt-

Politieprocedure

netwerk niet in werking

daders ter plaatse

netwerk in werking

daders gaan lopen

MISDRIJF(vb. winkeldiefstal)

al of niet in werking stellen van het netwerk

politiefilter

VERDACHTE GEDRAGINGEN
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Voorbeelden van berichten 

• Winkeldiefstal bij BB-Mode – 2 jonge meisjes – 15/16j : 1 met 
blond haar in staartje – 1 donkerharig – beiden in bezit van 
grote tas

• Kledijdiefstal ALL FOR YOU – vrouw 40/45jaar – halflange 
groene jas – donkerbruin haar met rode schijn – 1.75 m –
normaal postuur

• Christiaensen meldt : poging diefstal – vr 40/45j – blond – bril 
– lichte jeans – groene korte jas – gele Kipling tas. Bediende 
is tijdig kunnen tussenkomen.

Feedback = zeggen wat er gebeurd 

is met de melding 

• Ploeg ter plaatse. Verdachten opgepakt (Roemeense 

vluchtelingen uit Antwerpen). Hebben vier 

winkeldiefstallen gepleegd, samen met twee companen 

(uit Turnhout)

• Nav diefstal in ETAM : 2 personen opgepakt. In bezit van 

goederen zonder ticket en losse tickets. Herkomst 

goederen ? – nog andere diefstallen gepleegd ?

2. WIN-bevraging 2013 

• 292 winkels bevraagd in Turnhout

• 173 bruikbare enquêtes

• 91% is reeds aangesloten bij het WIN, overige wensen 

ook aan te sluiten.

Veiligheidsgevoel  personeel

Slachtoffer winkeldiefstal Slachtoffer oplichting
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Inbraken en pogingen
Slachtoffer van beroving, 

roofoverval of ramkraak?

Slachtoffer van bedreiging of 

intimidatie?
Hoe omschrijft u uw beveiliging?

Vermoedt u dat uw winkel werd 

verkend in de afgelopen 12 maand?

Behoefte aan acties ter voorkoming 

van criminaliteit?
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Wenst u op de hoogte gehouden te 

worden van acties?
Hoe wenst u mee te werken?

Tevreden over het WIN? Zelf het WIN opgestart?

Overleg WIN-werkgroep 22/04 : 

actiepunten als reactie op suggesties

• Vorming ter plaatse in winkel zelf rond preventie 

winkeldiefstal, rechten en plichten, WIN

• Nieuwe affiche 

• Lokale politie zet tijdens eindejaarsperiode (drie weken) 

extra ploeg in in de winkelstraten met accent voor 

sluitingstijd

• UNIZO : publiceert resultaten in ‘Uitzicht’ en organiseert 

algemene vormingsavond voor geïnteresseerden

• Winkeliers zelf : aanbevelingen (bv. afroomkluis, voorzien 

van voldoende personeel rond sluitingstijd,..)

• Tijd tussen ingesproken boodschap en ontvangst soms te 

lang

• Informatie : samen in brief aan alle bevraagde winkeliers 

Punten agenda gemeenteraad

…
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Uit het collegeUit het college VariaVaria

…


